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Zápis z 13. jednání sociální komise 
konané dne 23. 01. 2024 

 

 

 

 

 

 

Zahájení jednání – 16:00 hodin 
Konec jednání – 17:30 hodin 

Přítomni: Iveta Běhounková, Markéta Zimová, Alena Ševčíková 
Zapisovatel: Alena Ševčíková 
Ověřovatel zápisu: Markéta Zimová 

Program: 

1) Vyhodnocení činnosti komise za rok 2023 

Jednotlivé členky komise informovaly o průběhu následujících projektů: 

• Taxík Maxík – zajistit zpětnou vazbu (využití atd.) 
• Příspěvky potřebným – komise doporučila radě dary a příspěvky potřebným celkem 55.000 CZK, dále 

příspěvek na Zdravotního klauna ve výši 2.000 CZK 
• Sociálně – právní poradna s PhDr. Markétou Zimovou – zpětná vazba poslána paní Dolákové  

v průběhu prosince 2023 
• Den Zdraví –  akce, o kterou měli občané překvapující zájem, proto se bude v roce 2024 opakovat 
• Akce – Poznej svého souseda v roce 2022 uspěšná akce, v roce 2023? prosíme o informace paní 

místostarostku zdali akce proběhla a jakým způsobem 
• Rodinná politika – dostupnost škol a školek – 

 plánuje se rozšíření ZŠ Kutnohorská 
 ZŠ plánovaná v Malém Háji, zde se pokračuje v činnostech nutných pro úspěšnou výstavbu 

školy. Projektová dokumentace, finanční zajištění, povolovací řízení apod. 

• Senioři – IT SEN – nadále funguje. Okruh zájemců z důvodů 2 úmrtí v roce 2023 se zúžil 
• Lékaři v Dolních Měcholupech – zpětná vazba o řešení situace s praktickou lékařkou pro dospělé se 

zastavila na informaci, že potencionální zájemce je v rozhodovací fázi zda přijme nabídku MČ. Pan 
starosta získal informaci na VZP, že by nebyl problém pokrytí hrazení péče i nového praktického 
lékaře. I.Běhounková sdělila dle informací získaných od spoluobčanů, že vánoční zástup naší MUDr. 
Kyseľákové, fungoval skvěle. Dubečský pan doktor komunikoval s pacienty telefonicky a bezodkladně. 

• Cvičení seniorů na židlích –  zájem ze strany seniorů, který v zimním období projevili, vyústilo ve 
zkušební cvičení s TV v zasedací místnosti DPS. Z důvodu nízké účasti bylo zrušeno. 

• DPS – komise opakovaně upozorňuje na nevyhovující zdravotně závadné podmínky (plíseň) ve 
společenské místnosti. Během roku 2023 jsme opakovaně upozorňovaly na nutnost řešení situace. 
Dále prosíme o zpětnou vazbu k současnému využití obou garáží a jejich finanční efektivitě pro 
MČDM.  
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Navrhujeme/Žádáme udělat revizi kritérií přijetí občanů do DPS. Prosíme o oficiální informaci  vedení 
obce ohledně DPS a jejího dalšího výhledového plánu.  

 
Zapsala: Alena Ševčíková 
Ověřila: Markéta Zimová 

 

 

 

…............................….............. 

ověřovatel zápisu 

…............................….............. 

předseda sociální komise 

…............................….............. 

tajemník sociální komise 

 


